



တံပဲအွံရဲပဲန်လောတ်ကပီန်တအာင်း

Palaung State Liberation Front



ဆည်းဘေ,တအာင်းကရော်တ်(၄၄)ဆန်မ်
ပျါ,ဘေ,ရံပဲရီ;ခိုည်းတော, တံပဲအွံရဲပဲန်လောတ်ကပီန်တအာင်း - PSLF/TNLA

ဆည်း - (၃၀)၊ ပကျိုင်း (၈)၊ ၂၀၁၆ ။



ဆည်း (၃၀) ။ ပကျိုင်း (၈)၊ ၂၀၁၆ - ဆန်မ်နီန်း၊ ဘေ,ဘာန်းအယ်တအာင်း ကရော်တ်တံပဲ (၄၄)ဆန်မ်ယံ အော်။ တေ;ကနေ; ဂါရဝတောင်ကေစူး တာ် အီရဲရဲန်းလေး;ဘေ, ဂါရ် အီဟြာ်ညံ,ကစု ဘေ,တအာင်း ပန်အူလွံင်း ကဲအီမိုဝ်; စပ်ရဟာန်းဆောင်ခါ ကဲ ဂါရ် တာ်တြာကဲပျါဒို့ဒို့။ အာဂ်ဝါန်း ခေင်းကပီန် ကိုင်းလှိုင်းတော်န်းဒီ အီရဲရဲန်း ရံပဲရီ;ဟာင်း ဆည်း ဘေ,ဘာန်း တအာင်းနီန်းပျါဒို့ဒို့ တံပဲအွံရဲပဲန်လောတ်ကပီန်တအာင်း - PSLF/TNLA ခိုည်းရဲန်ယူမ် ပေ့ခည်းခည်းအော်။

ဒဲ;ဘေ,ဘာန်း ဂါရ် ထုင်းမှိုမ်ခြိုင်းတအာင်း ဒါင်းဇာင်းကတာ;ဟာင်း ။ အစဲန်(ဆဲမဲင်)ခြိုင်းမျိုးအယ် အာဂ်ဘီး အာဂ်ပျာ်; ဒဲ;အန်ကရီ,ကတာ်န်းဟာင်း အီရံပဲရီ;မေန်း ကဲအီမိုဝ်; ကူန်ရံဂါဂါင်ခြိုင်းတအာင်း ဂါရ် ကာ်မိတီ ဘေ,ဘာန်း ဂါရ် ထုင်းမှိုမ်တအာင်းဒို့ဒို့ တံပဲအွံရဲပဲန်လောတ်ကပီန်တအာင်း - PSLF/TNLA ခိုည်းရဲန်ယူမ် ညွံက်ကအာ်မဲး အူန်းပေ့ ခည်းခည်းအော်။

စံင်နည်အယ်ယိုဝ်းတိုက်;မေန်း အီပိုရ်နောဟာင်း၊ ဒါးဟာင်း၊ နာ်,ဟာင်း ဘေ,ဘာန်း ဂါရ် ခိုည်းရဲန်ဒါးဟာင်း ဂြိုခြိုင် တအာင်းအယ် ။ မိုဝ်;ဒို့ ပံင်ရီန်းပံင်အာန်းဟာင်း ကူန်တာမာယာအယ်ဟာ်ယာ်။ ဘေ,ဘာန်း ဂါရ် ထုင်းမှိုမ်နီန်း ကနာည်း ခြိုင်းမျိုးအယ် အန်အရေဒါင်းပေ,ဘာည်းနာမ်းဒါင်းခေင်းတိုးတူအီးနီန်းအူကံဂ်ယာ်။ ဂေ,ဘာညီဒီ မည်ဒဲ;အန်ဟြာ်ညံရ်, အယ်လိုထိုင်းခြဲဟာင်းဒို့ဒို့ယာ်။

တံပဲအွံရဲပဲန်လောတ်ကပီန်တအာင်းအယ် ကစုခမိုဟာင်း ဟာ်မဲးကြော;ခြိုင်းမျိုးအယ်တအာင်း ကစုလာည်းအူန်း မှာန်းဖိက်ပါင်း အီကံတ်လောင်ဘေ, (စာပေပညာရှင်)။ စပ်ရဟာန်ဆောင်ခါ စုမ်ကော်န်းတဘိုက် ဂါရ် ဖုင်ကော်န်းအီပံန် ပျါဒို့ဒို့ ရဲရဲန်းဒဲ;အန်ပဲန် ဘေ,လူမ်ဒါးခြိုင်းမျိုးတအာင်းယာ်အော်။ စံင်နည် ပံင်ရဲရဲန်းလေး;ဘေ,လူမ်ဒီန်း ခေင်းတံပဲနာန်း အယ် ရဲရဲန်းဟာင်း၊ ပိုရ်နောဟာင်း၊ ဒါးဟာင်း ဘေ,လူမ်း ဒဲ;ဇိုင်းကာန်းအယ် ကပျါ,ကပံန် ဒါးဟာင်း တော်န်းဆည်း ဆေဆေ ဟာ်အော်။

ဂေ,မို;ဘာည်းဒီန်း တေင်းကတာည်းကံမဲဖာနီန်း ဒဲ;ခြိုင်းမျိုးအယ်တအာင်းခံမိဇို ကရီ,ကတာ်န်းဟာင်း၊ ဂြိုခြိုင် ပံင်ဒါးအယ်၊ အစဲန်(ဆဲမဲင်)ခြိုင်းမျိုးအယ်၊ ဘေ,ဘာန်း ဂါရ် ထုင်းမှိုမ်အယ်ဒို့ဒို့ အယ်လို ကရောမ်ထိုင်းခြဲ၊ ကရောမ် ပိုရ်နောဟာင်း၊ ကရောမ်ယိုက်;ဇာင်းအန် အယ်လိုဒါးဟာင်း တိုက်;မေန်းဟာင်း အဆေ မည်ဘီးမည်ပျာ်; ကူန်ရံဂါဂါင် ခြိုင်းတအာင်းပျါဒို့ဒို့ မှာန်းအယ်ကဇာည်ဒဲ;ညွှာမ်း ရဲန်ခိုည်းယူမ်ယူမ် ဒဲ;အယ်ရဲန်ဆာဒို့ တွံန်ကူတော်န်းချေ;ဟာ်အော်။

"ဘိုပဲဘိုန်ကုင်တအာင်း"

တံပဲအွံရဲပဲန်လောတ်ကပီန်တအာင်း - P.S.L.F

တံပဲနာန်းပိုန်လောတ်ခြိုင်းတအာင်း - T.N.L.A

